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Vysvětlení zadávací dokumentace č. 3 

 

Městská část Praha 17, Žalanského 291/12b, Praha 6 – Řepy, IČO: 00231223, zadavatel veřejné 

zakázky malého rozsahu na služby zadané v souladu s ustanovením § 27 zákona 

č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů: 

 

„Poskytnutí služeb spojených s tiskovým prostředím“ 

 

poskytuje, na základě žádosti o vysvětlení zadávací dokumentace, kterou obdržel v průběhu 

lhůty pro podávání nabídek, následující dodatečné informace k zadávacím podmínkám. 

 

 

Dotaz č. 1: 

 

K odpovědi na "Dotaz č. l písm. b" z Vašeho vysvětlení zadávací dokumentace č. 1 zaslané k 

veřejné zakázce "Poskytnutí služeb spojených s tiskovým prostředím" zaslané dne 20.5.2019 

 

Prosím o zodpovězení následujících dotazů 

 

Je si zadavatel vědom, že: 

 

Velikost systémové paměti nemá vliv na rychlost zpracování služeb? 

 

Technické specifikace zadané ve výše uvedené zadávací dokumentaci v části Technická 

specifikace zboží, splňuje pouze jeden výrobce? A že z tohoto pohledu je zadaná technická 

specifikace tendenční? 
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Odpověď: 

 

Zadavatel trvá na uvedených technických parametrech vzhledem k předpokladu náročnosti 

a velikosti tiskových sestav. Paměť ve strojích nám umožňuje pracovat s objemnějšími 

soubory, které přicházejí nebo odcházejí ze stroje. Dále potřebujeme skenovat rozsáhlejší 

skenovací úlohy, systémová paměť má také vliv na rychlost OCR při skenování, lepší odezvy 

při práci s aplikacemi. Odezvu při práci s webovým rozhraním tiskárny a další. Na velikosti 

systémové paměti trváme také z důvodu současného tisku více zaměstnanců úřadu, neboť se 

tyto úlohy ukládají právě v operační paměti. 

 

S pronájmem počítáme na více let a nechceme se dostat do stavu, že za několik let bude menší 

systémová paměť nedostačující. Tiskové úlohy jsou čím dál tím složitější a proto chceme 

myslet dopředu. 

 

Jde o vlastnosti tisku, které pro svou práci potřebujeme. Zároveň se domníváme, že uvedená 

systémová paměť 8 GB není v dnešní době nestandardním požadavkem a na základě vlastní 

rešerše víme, že daný technický parametr splňuje více výrobců a v budoucnu bude naprosto 

běžným standardem u výrobců všech. 

 

 

Jakub Hradil 

Informatik 
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